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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/10-24/15 
URBROJ:  2170/01-09-10-10-2 
Rijeka,  29.12.2010. 
  
 

 
ZAPISNIK 

SA 8. SJEDNICE VMO GRBCI  
 

8. sjednica VMO Grbci održana je 21.12.2010. (utorak) s početkom u 12 sati u prostorijama 
MO GRBCI, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Marin Zubović, predsjednik VMO 
• Tomo Abramović, zamjenik predsjednika VMO  
• Milan Bačić, član VMO  
• Zdravko Francetić, član VMO 
• Vesna Širola, referent za mjesnu samoupravu. 
 

Ostali nazočni: 
• Milenko Silov 
• Zdenko Nikšić, Rijeka promet. 
•  

Sjednici nisu bili nazočni: 
• Dalibor Farkaš, član VMO  
 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Pozdravni govor predsjednika VMO Grbci g. Marina Zubovića 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1 
 
G. Zubović je pozdravio prisutne Vijećnike i goste koje je informirao o tome što je učinjeno od 
prethodne sjednice do danas.  
 
3. prosinca 2010.g. održan sastanak Vijeća MO u OGU za razvoj, urbanizam, ekologiju i 
gospodarenje zemljištem i to s Pročelnikom g. Škuncom i Ravnateljicom gñom. Rumora vezano za 
riješavanjem problema oko ustupanja zemljišta obitelji Jović za proširenje dijela ulica Borik i Marije 
Grbac. Na obostrano zadovoljstvo, problem će biti rješen uskoro. 
 
5. prosinca 2010.g. realiziran je program Doček Sv. Nikole na Grbcima za predškolsku djecu. Uz 
prigodan program Dječjeg vrtića „Snjeguljica“ i Župe Sv. Križa, podjeljeno je 120 poklon paketa na 
zadovoljstvo djece i njihovih roditelja. 
 
17. prosinca 2010.g. u snježnoj atmosferi uspješno je održan prednovogodišnji turnir u briškuli i 
trešeti u kojem je učestvovalo 16 parova.  Pored igrača, turniru je prisustvovalo i dosta grañana koji 
zaineresirano pratili igru. Vijeće je veoma zadovoljno postignutim. 
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G. Zubović i podsjetio prisutne na aktivnosti Vijeća koje su se odvijale tokom godine. Izrazio je 
zadovoljstvo postignutim, posebno se osvrnuo na dobru suradnju s gradskim službama i 
poduzećima. Zadovoljan je izgradnjom infrasktrukture (plin, voda i kanalizacija) na području MO 
Grbci, ali smatra da su rokovi izgradnje mogli biti puno kraći. Vijeće zbog toga ima dosta neugodnosti 
od strane pojedinih grañana iako nije u mogućnosti utjecati na vrijeme trajanja izgradnje. 
 
G. Zubović poželio je svim prisutnima sve najbolje povodom Božićnih i Novogodišnjih blagdana i 
pozvao ih na prigodni domjenak. 
 
 
Sjednica je završila u 13:00 sat.                  Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 

 
Zapisničar: Vesna Širola 
                   referent za mjesnu samoupravu 

Predsjednik VMO Grbci:  
Marin Zubović 

 
 


